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dnia 29.05.2025r. 

Rada Miejska w Tułowicach 
Radni - Sesja 

Protokół XVII 

XVII Sesja Rady Miejskiej w Tułowicach - 2024-2029 w dniu 2025-05-29  
Miejsce posiedzenia: Sala Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Tułowicach 
Obrady rozpoczęto 2025-05-29 o godzinie 16:30, a zakończono o godzinie 18:46. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bojkowski 
2. Krzysztof Cykowski 
3. Dominika Drążek 
4. Tomasz Gala 
5. Michał Kuciński 
6. Elżbieta Kuzdrowska 
7. Piotr Mazurkiewicz 
8. Jan Michalski 
9. Marcin Patrys 
10. Adam Pestka 
11. Sylwia Szklorz 
12. Piotr Szmidt 
13. Anna Wojciuk-Nowak 
14. Agnieszka Zawadzka 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski otworzył XVII sesję Rady Miejskiej  
w Tułowicach. Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są 
transmitowane na żywo, nagrywane i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  
i dźwięk, a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej 
Urzędu. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 12 Radnych,  
co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. Następnie przywitał wszystkich obecnych oraz oglądających obrady. 
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2. Przedstawienie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski  przypomniał, że porządek obrad Radni otrzymali 
wraz z zaproszeniem na sesję w wersji elektronicznej. 

Następnie odczytał porządek obrad i zapytał czy są wnioski o jego zmianę. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski złożył wniosek o zmianę porządku obrad, polegającą na zdjęciu  
z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub 
worek. 

Radna Sylwia Szklorz poprosiła o usunięcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
rozpatrzenia wniosku dotyczącego nieruchomości znajdującej się w Tułowicach stanowiącej 
własność Gminy Tułowice. 
 
Mieszkańcy obecni na posiedzeniu poprosili o możliwość zabrania głosu i zapytali czy muszą 
czekać na koniec sesji. Prowadzący obrady odpowiedział, że głos zostanie im udzielony wcześniej. 
 
                                 PRZERWA W OBRADACH 

 
3. Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad polegającej na zdjęciu z porządku obrad projektu 
    uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
    oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek. (pkt 12) 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Elżbieta Kuzdrowska, Piotr 
Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Anna Wojciuk-
Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (1) 
Michał Kuciński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
 

Radny Michał Kuciński zapytał Burmistrza o omawianą na posiedzeniu Komisji sprawę podwyżki 
opłat za odbiór odpadów, wieści o nieprawidłowościach związanych z wywozem śmieci  
i naliczaniem opłat nadgabarytowych oraz kroki jakie Gmina ma przedsięwziąć, aby doprowadzić 
do transparentności naliczania tych opłat i odciążenia mieszkańców od naliczania ewentualnych 
podwyżek. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że na posiedzeniu Komisji zostało to omówione oraz 
o przeprowadzaniu kontroli i zastosowaniu przez Gminę kar dla firmy wywożącej. Przypomniał 
zasady wyboru najniższych ofert podczas rozstrzygania  przetargów. 

Radny Michał Kuciński zapytał co dalej w związku z powyższym problemem i bezradnością 
Gminy. 

Wiceprzewodniczący wyjaśnił, że właśnie w celu ponownego przeanalizowania sytuacji projekt 
uchwały został zdjęty z porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad polegającej na o usunięciu z porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego nieruchomości znajdującej się  
w Tułowicach stanowiącej własność Gminy Tułowice. (pkt 16) 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

3. Przedstawienie zmienionego porządku obrad. 
Wiceprzewodniczący odczytał zmieniony porządek obrad. 

 

5. Głosowanie w sprawie zatwierdzenia zmienionego porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie w sprawie zatwierdzenia zmienionego porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że zmieniony porządek obrad został zatwierdzony. 
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Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski oddał głos mieszkańcom przybyłym na sesję  
w sprawie działki przy ulicy Gruszkowej. 

 

6. Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Miejskiej z dnia 27 marca 2025 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski powiedział, że protokół Radni otrzymali w wersji 
elektronicznej. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

7. Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Miejskiej z dnia 08 kwietnia 2025 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski powiedział, że protokół Radni otrzymali drogą 
elektroniczną. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Miejskiej z dnia 08 kwietnia 2025 r. 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

8. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Tułowicach  
    z dnia 24 marca 2025 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski powiedział, że protokół został przesłany drogą 
elektroniczną. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Tułowicach z dnia 24 
marca 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

9. Przyjęcie Sprawozdania z działalności OPS za 2024 r. 

Wiceprzewodniczący przypomniał, że Radni mieli możliwość zapoznać się z Protokołem. Podczas 
posiedzenia Komisji Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej odpowiadała na zadawane przez 
Radnych pytania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Sprawozdania z działalności OPS za 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0)WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte. 
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10. Przyjęcie oceny zasobów Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 r. 

Wiceprzewodniczący przypomniał, że zapisy Oceny zostały szczegółowo wyjaśnione Przez 
Kierownik OPS. W związku z brakiem pytań zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie oceny zasobów Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 

 

11. Przyjęcie Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za rok 2024 oraz  
      przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań. 

Wiceprzewodniczący wspomniał, że ten temat również został omówiony na wspólnym posiedzeniu 
Komisji i szczegółowo wyjaśniony. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za rok 2024 oraz 
przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

12. Przyjęcie Sprawozdania z realizacji zadań w ramach Gminnego Programu Przeciwdziałania  
      Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Tułowice za 
      rok 2024. 

Wiceprzewodniczący przypomniał, że sprawozdanie zostało przesłane Radnym drogą 
elektroniczną z możliwością zapoznania się. W związku z brakiem pytań zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Sprawozdania z realizacji zadań w ramach Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Tułowice za rok 
2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie zostało podjęte. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi,  
       podmiotami zatrudniającymi dziennych opiekunów oraz osobami fizycznymi prowadzącymi  
       na własny rachunek działalność dziennego opiekuna. 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski powiedział, że projekt uchwały został przesłany drogą 
elektroniczną, Radni mieli możliwość zapoznania się ze szczegółowymi i czytelnymi zapisami.  
W związku z brakiem pytań prowadzący obrady zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi, 
podmiotami zatrudniającymi dziennych opiekunów oraz osobami fizycznymi prowadzącymi na 
własny rachunek działalność dziennego opiekuna. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
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Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie  
       z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca  
       roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w publicznym przedszkolu 
       prowadzonym przez Gminie Tułowice. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że projekt przesłany drogą elektroniczną szczegółowo 
opisuje sprawę podniesienia o 40 groszy stawki opłaty. Brak pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 
kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w publicznym przedszkolu prowadzonym przez Gminie 
Tułowice. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
      komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek. 
(punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/118/20 Rady Miejskiej w Tułowicach  
      z dnia 24 września 2020 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
     Gminy Tułowice. 

Wiceprzewodniczący przypomniał, że radni mieli możliwość zapoznania się z uchwałą.  
W związku z brakiem pytań prowadzący obrady zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/118/20 Rady Miejskiej w Tułowicach  
z dnia 24 września 2020 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Tułowice. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/88/20 Rady Miejskiej w Tułowicach  
      z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty  



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 
warunki i tryb składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Wiceprzewodniczący Rady wyjaśnił, że zapisy uchwały pozwalają złożyć deklarację na odbiór 
60 litrów odpadów, gdzie wcześniej najmniejszą jednostką było 120 litrów. Brak pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/88/20 Rady Miejskiej w Tułowicach z dnia 
30 stycznia 2020 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunki i tryb składania 
deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  
      Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025 – 2028 w Gminie  
      Tułowice. 

Wiceprzewodniczący przypomniał, że zapisy uchwały zostały szczegółowo opisane na posiedzeniu 
Komisji. Dodał, że wprowadzają one możliwość zakupu monitoringu z tej puli środków. 
Brak pytań. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025 – 2028 w Gminie 
Tułowice. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego nieruchomości znajdującej  
      się w Tułowicach stanowiącej własność Gminy Tułowice.  
(punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie pomników przyrody. 

Wiceprzewodniczący wyjaśnił, że tę uchwałę rozpatrywała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, 
poprosił Przewodniczącą o przedstawienie zagadnienia.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Sylwia Szklorz przedstawiła pozytywne 
stanowisko Komisji w sprawie petycji. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie pomników przyrody. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

21. Podjęcie uchwały rozpatrzenia petycji. 

Poproszona przez Wiceprzewodniczącego, Przewodnicząca Komisji SWiP Sylwia Szklorz 
przedstawiła stanowisko Komisji w sprawie petycji dotyczącej wniosku o przygotowania projektu 
protestu wobec przygotowanych projektów ustaw o usunięcie i zdegradowanie ustawą Sędziów 
Sądów Powszechnych w Polsce powołanych przez Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. 
Wyjaśniła, że Komisja przedłożyła petycję do zaopiniowania dla Radcy i zgodnie z jej opinią, 
Komisja nie jest władna do rozstrzygania takich spraw. Przekazała, iż petycja została odrzucona 
jednogłośnie. 
Głosowano za odrzuceniem petycji. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
       osób powyżej 80 roku życia na terenie gminy Tułowice. 

Wiceprzewodniczący wyjaśnił, że tę uchwałę rozpatrywała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, 
poprosił Przewodniczącą o przedstawienie zagadnienia.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Sylwia Szklorz przedstawiła stanowisko 
Komisji w sprawie petycji. Wyjaśniła iż ustawa nie zezwala na takie zwolnienia z opłat, wobec 
czego wniosek został zaopiniowany negatywnie, jako niezasadny. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z opłat za gospodarowanie nieruchomościami osoby 
powyżej 80 roku życia na terenie gminy Tułowice. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, 
Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

                        PRZERWA W OBRADACH 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Skarbnik Bogusława Krawczyk szczegółowo omówiła poszczególne pozycje zmian w budżecie 
Gminy wyjaśniając, że wieloletnia prognoza finansowa dokonuje aktualizacji dochodów  
i wydatków, które wynikają z uzyskanych środków. Omówiła poszczególne zmiany. 

W dyskusji wzięli udział: 

 Radny Michał Kuciński zapytał o sprawę dofinansowania uzyskanego na przebudowę 
oczyszczalni ścieków. Burmistrz Andrzej Wesołowski potwierdził 100% zabezpieczenie środków 
w budżecie. 
 
Sekretarz Gminy Wiesław Księski wyjaśnił procedury obowiązujące w tym temacie. 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Elżbieta Kuzdrowska, Piotr 
Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Anna Wojciuk-
Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (1) 
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Michał Kuciński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2025 r. 

Skarbnik Bogusława Krawczyk przedstawiła poszczególne w budżecie Gminy Tułowice. 

Poruszono sprawę transportu lokalnego. 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Elżbieta Kuzdrowska, Piotr 
Mazurkiewicz, Jan Michalski, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka 
Zawadzka 

PRZECIW (1) 
Michał Kuciński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Patrys 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Tomasz Gala, Piotr Szmidt 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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25. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym. 
 
 
26. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  
       między Sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał wykaz spotkań i imprez, w których 
uczestniczył Przewodniczący Rady w ostatnim okresie. 

 

27. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

Radny Adam Pestka przedstawił interpelację złożoną przez Klub Radnych, dotyczącą utworzenia 
Tułowickiego Ośrodka Sportu, Rekreacji i Turystyki. 
 
 
28. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski wymienił korespondencję, która wpłynęła do 
Rady w okresie międzysesyjnym. 
 
 
29. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski zapytał czy ktoś z Radnych oczekuje na 
odpowiedź. Brak chętnych do zabrania głosu. 

 

30. Wolne wnioski. 

Radna Sylwia Szklorz złożyła prośbę o zmianę kąta usytuowania lampy w Ligocie Tułowickiej 
przy budynku nr 5. 

Poprosiła o interwencję w sprawie zabezpieczenia terenu wokół stodoły w Ligocie Tułowickiej. 
Poprosiła również o ustawienie słupków na poboczu, za kapliczką, aby utrudnić możliwość 
parkowania ciężarówek. 
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Radny Adam Pestka przedstawił wniosek Zarządu MLUKS Tułowice o przyznanie nagrody za 
wybitne osiągniecia sportowe dla zawodniczek Klubu oraz wsparcie drużyny za zdobycie tytułu 
Mistrza Województwa Opolskiego i awans do 1/8 finału mistrzostw Polski. 

Radna Agnieszka Zawadzka poinformowała o zakupie przez Sołectwo Skarbiszowice defibrylatora 
AED, zakupionego przy wsparciu sponsorów. Poprosiła Burmistrza o pomoc w zamontowaniu 
sprzętu na budynku świetlicy oraz zakup kamery dla bezpieczeństwa. 

Poruszyła sprawę zagospodarowania terenu przy stawie w Skarbiszowicach i poprosiła o pomoc  
w zasianiu trawy.  

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o zakupie zmywarki do sołectwa. 

Radna Dominika Drążek w imieniu Młodzieżowej Rady Gminy zaprosiła na wydarzenie 
organizowane przez Radę. 

Radny Michał Kuciński zapytał o możliwość nawiązania współpracy z jeszcze innymi gminami 
partnerskimi.  
Burmistrz potwierdził taką możliwość, zaznaczając, że gminy partnerskie musi coś łączyć. 

 

31. Zakończenie obrad. 
 
W związku ze wyczerpaniem porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 
Krzysztof Cykowski zamknął XVII sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

  

 

                                                             Wiceprzewodniczący 
                                                                Rady Miejskiej w Tułowicach 

                                                                                                     Krzysztof Cykowski 

 


